
 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 3. februar 2017 stillet følgende 

spørgsmål nr. 467 (Alm. del) til sundhedsministeren, som hermed besvares.  Spørgs-

målet er stillet efter ønske fra Liselott Blixt (DF). 

 

Spørgsmål nr. 467:  

”Hvad er ministerens holdning til, at Frederiksberg Synkopcenter mister sin meraktivi-

tetsbevilling, og hvordan vil ministeren sikre, at regionen sikre den samme udredning 

som tidligere?” 

  

 

Svar: 

Besvarelsen af spørgsmålet forudsætter indhentelse af en udtalelse fra Region Ho-

vedstaden. Jeg vender derfor tilbage, når disse oplysninger foreligger, forventeligt ul-

timo marts 2017. 
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